
 

INFORMACJA O ZAKRESIE DZIAŁALNOŚCI SZKOŁY 

TEKST ŁATWY DO CZYTANIA I ZROZUMIENIA (ETR) 

 

Szkoła Podstawowa nr 4 im. Mikołaja Reja w Żyrardowie, znajduje się przy ulicy 

Radziwiłłowskiej 16 w Żyrardowie. 

Dyrektorem szkoły jest pani mgr Beata Marzęda-Przybysz.  

 

 

Budynek szkoły ma cztery wejścia. Do szkoły możesz wejśd tylko wejściem 

głównym.  

 



 

Jeżeli przyjedziesz do nas autem, wjazd na teren kompleksu szkoły znajduje się 

od strony ulicy Ks. Brzóski. Znajdziesz tu 1 miejsce parkingowe dla osób 

niepełnosprawnych. 

 Jeżeli jesteś osobą z niepełnosprawnością i potrzebujesz pomocy, by 

dostad się do budynku szkoły, użyj dzwonka. Wyznaczona osoba 

zaopiekuje się Tobą i pomoże Ci. 

 

 

 Do budynku i wszystkich jego pomieszczeo 
można wejśd z psem asystującym i psem 
przewodnikiem. 

 

 

 

 Przy wejściu głównym, w czytelni, znajduje się pętla indukcyjna, z której 
skorzystad mogą osoby słabosłyszące. 



 

 

 Jeśli chcesz skorzystad z tłumacza 
języka migowego, musisz o tym 
powiadomid szkołę, co najmniej 3 dni 
wcześniej.  

 

 

 

 W budynku nie ma oznaczeo w alfabecie brajla ani oznaczeo 
kontrastowych lub w druku powiększonym dla osób niewidomych 
i słabowidzących. 

 

 

 

W budynku na każdym poziomie znajduje się korytarz. Dla osób na wózkach 

dostępny jest korytarz na parterze szkoły. 

 



Na parterze znajdują się: sale lekcyjne, szatnie, biblioteka, świetlica, stołówka, 
gabinet pielęgniarki, sala gimnastyczna, sekretariat oraz gabinet dyrektora i 
wicedyrektora. 

Brak toalety dla osób niepełnosprawnych. 

Przy wejściu głównym pracownicy obsługi udzielą podstawowych informacji. 
Pokierują Cię we właściwym kierunku, żebyś mógł załatwid swoją sprawę. 

 

Czym zajmuje się Szkoła? 
 
Jesteśmy szkołą publiczną. 

Zajmujemy się kształceniem i wychowaniem dzieci w wieku od 7 do 15 lat. 

Nauka w szkole jest bezpłatna. 

Zajęcia odbywają się pięd dni w tygodniu: od poniedziałku do piątku. 

 

Jak skontaktowad się ze szkołą? 

 

Wizyta osobista w sekretariacie szkoły  

Sekretariat jest otwarty od poniedziałku do piątku w godzinach 8.00 do 16.00. 



 

Kontakt telefoniczny pod numerem 46 855 30 81 

Kontakt e-mail na adres: zsp4@zyrardow.pl  

Kontakt listowny:  

Szkoła Podstawowa nr 4 im. M. Reja w Żyrardowie 

ul. Radziwiłłowska 16 

96-300 Żyrardów 

 

 

 


